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Entrepreneur’s Training Camp Shandong University Application Form
山东大学创业训练营报名表
INSTRUCTIONS 填表须知
1) Please make sure the information that you are filling is TRUE and the information provided in this form will be kept in strict confidentiality. Please feel comfortable in this filling out this application form.
请您如实填写注册信息，并保证该信息的真实有效性。我们将对您填写的所有信息严格保密，请放心填写。
2) You can choose to use Chinese or English to complete the resume and the opening questions; we will not judge your ability in passing through this program screening process based on the language you used.
您可以选择用中文或英文来填写简历和开放性问题，我们不将在线申请的语言选择作为审核评判的标准。
3) After completing this application form, simply send to apply@ edua.hk with the title (Company (unit) - position - name). Our staffs will start your screening after receiving the email and have the result sent to you as soon as possible. 
填写完成后以“公司（单位）——职位——姓名”为邮件主题，发送至sduchuangyeying@sdu.edu.cn。届时工作人员将在收到申请邮件后尽快处理您的申请，并及时通知审核结果。
	姓  名
	
	性 别
	
	民 族
	
	照片

	出生年月
	
	籍 贯
	
	毕业院校
	
	

	最高学历
及专业
	
	手机
及微信号
	
	

	地址及邮编
	
	邮箱
	
	

	个人简历
	

	公司资金
情    况
	流动资金（元）
	固定资产价值（元）

	
	
	

	企业场所
基本情况
	经营场所(自有/租赁)
	场地面积（㎡）
	租金（元/月）
	投资总额(元)

	
	
	
	
	

	工商登记
基本信息
	统一社会信用代码
	名称
	类型

	
	
	
	

	
	法定代表人
	注册资本
	成立时间
	登记机关

	
	
	
	
	


	简述产品或
服务内容
	

	客户分析与市场营销
	

	企业人员
基本情况
	

	自身竞争
优势或不足
	

	成本销售及
现金流量情况（近六个月）
	经营收入（元）
	经营成本（元）
	毛利润（元）

	
	
	
	

	
	现金净流入（元）
	现金净流出（元）
	现金流量净额（元）

	
	
	
	

	推荐信
（署名：推荐人／推荐机构）
	

	附件(商业计划书/PPT)、其他
	


*You can also add additional material to the attachment of your application.
您亦可以在您申请邮件的附件中添加额外附加材料。
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